
Zápis ze 17. zasedání Akademického senátu FIS  

konaného dne 17. září 2014 v zasedací místnosti FIS NB 473 

 

Přítomni: Blatná, Fábry, Havlíček (dostavil se v průběhu bodu 1), Horný, Chlapek, Kačur, 

Kaspříková, Korecký, Palovský, Pavlíček, Řezanková, Říhová, Vondra 

Omluveni: Langhamrová, Sixta 

Nepřítomni: Cahlík, Kadlec 

Hosté: - 

Program: 

1. Vyhlášení voleb do AS FIS na volební období 2014-2017 

2. Různé 

 

1. Paní předsedkyně zahájila zasedání a uvedla první bod programu. Nejprve navrhla 

projednat schválení volební komise. Seznam návrhů členů dostali senátoři od paní 

předsedkyně e-mailem. Senátor Pavlíček navrhl doplnit Lucii Böhmovou z KSA. 

 

Hlasování o usnesení: 

AS FIS jmenuje volební komisi pro volby do AS FIS na volební období 2014-2017 ve složení 

KDEM: Ing. Antovová, Ing. Cséfalvaiová, Ing. Fučíková, KEKO: Ing. Borovička, Ing. Čížek, 

Mgr. Sekničková, Ing. Zouharová, KEST: Ing. Vltavská, Ing. Zeman, KIZI: Ing. Dudáš, doc. 

Šimůnek, Ing. Vadinský, Ing. Vojíř, KIT: Ing. Fortinová, RNDr. Palovská, Ing. Šebesta, 

KMAT: Ing. Dotlačilová, RNDr. Eliášová, RNDr. Krejčová, KSTP: Ing. Čabla, Ing. Šulc, Ing. 

Zimmermann, KSA: Ing. Brixí, doc. Mildeová, doc. Říhová, Mgr. Ing. Smutný, Ing. 

Böhmová 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Dále byl společnou diskusí projednán termín konání voleb a stanovení termínu pro podání 

návrhů na členy AS FIS.  

Hlasování o usnesení: AS FIS stanovuje termín pro podávání návrhů na nové členy AS FIS 

nejpozději do pátku 3. 10. 2014 do 12:00. Návrhy ve smyslu Volebního a jednacího řádu AS 

FIS, tj. opatřené souhlasem navrženého kandidáta s kandidaturou a s lustrací, přijímá volební 

komise prostřednictvím sekretariátu děkana FIS, číslo dveří NB405. 

Pro: 12 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

(po tomto hlasování se dostavil senátor Havlíček) 



Hlasování o usnesení: AS FIS doporučuje volební komisi vyhlásit volby v období od 14. do 

16. 10. 2014. Dále doporučuje, aby byly volby jednodenní. 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

První setkání volební komise bylo předběžně stanoveno na 23. 9. v 10:00 na NB 473. 

Členy svolá Ing. Vltavská. Senátor Korecký navrhuje oslovit studeny hromadným mailem. 

Senátor Pavlíček zajistí rozšíření informace na sociálních sítích. Senátor Palovský 

navrhuje využít vývěsku v ISISu. AS FIS navrhne tyto kroky volební komisi a děkanovi 

FIS. 

 

2. Různé. Žádost o doplnění delegáta FIS do Rady vysokých škol na funkční období 2015-

2017. Paní předsedkyně uvedla, že v minulém období byla delegátkou doc. Langhamrová 

a navrhla doc. Langhamrovou jako delegátku i na příští funkční období. Sdělila, že doc. 

Langhamrová s tímto návrhem souhlasí. Proběhla diskuse senátorů, že je žádoucí, aby 

zástupce fakulty v RVŠ informoval AS FIS o jednáních.  

Hlasování o usnesení: AS FIS navrhuje delegátem FIS do Rady vysokých škol pro funkční 

období 2015–2017 doc. Ing. Jitku Langamrovou, CSc. 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Paní předsedkyně uvedla informaci, že nový AS FIS by se měl sejít do jednoho měsíce od 

konání voleb. Navrhuje tedy uskutečnit společnou schůzi odstupujícího i nastupujícího AS 

FIS dne 12. 11. 2014 v 9:30. 

Paní předsedkyně ukončila zasedání. 

 

Přílohy: 

- nejsou 

 

 

 

Zapsal: Z. Vondra 

 

Schválila: H. Řezanková 


